



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

JULY / JUILLET 2025

Hello,

If you are looking for ways to contribute to the environment and want to find volunteer work, Ontario's Adopt-a-Highway program might be an option.

Individuals, organizations and groups can apply for the program by emailing the program at:

adoptahighway@ontario.ca

In the email, include your name, location and the section of the highway you are interested in adopting. The ministry staff will respond and provide you with the following steps.

You can learn more about them at the following website:

www.ontario.ca/page/adopt-highway-program

The provincial highways that travel through Nickel Belt are:

Highway 17
Highway 101
Highway 144
Highway 537
Highway 637
Highway 69

After being accepted in the program, the Ministry of Transportation will install a sign to recognize your efforts to keep our highways clean.

If we can help, please call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Until next month...

Bonjour,

Si vous cherchez des moyens de contribuer à la protection de l'environnement et souhaitez faire du bénévolat, le programme Parrainez une route du gouvernement de l'Ontario pourrait être une option.

Que vous soyez une personne, un organisme ou un groupe, vous pouvez vous inscrire au programme à l'adresse courriel suivante :

adoptahighway@ontario.ca

Dans votre courriel, veuillez inclure votre nom, votre lieu de résidence ainsi que le tronçon de l'autoroute que vous souhaitez adopter. Le personnel du ministère vous répondra et vous indiquera les étapes à suivre.

Pour en savoir plus, consultez le site web suivant :

www.ontario.ca/fr/page/programme-parrainez-une-route

Les routes provinciales qui traversent Nickel Belt sont les suivantes :

Route 17
Route 101
Route 144
Route 537
Route 637
Route 69

Une fois accepté dans le programme, le ministère des Transports installera une enseigne pour reconnaître vos efforts à garder nos autoroutes propres.

Si nous pouvons vous aider, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...



705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca